
Zápis ze zasedání kolejní rady 

Datum zasedání: 5.4.2023 

Místo konání: společenské prostory ŠAF 

Zapsala: Markéta Benešová 

Přítomní: Markéta Benešová, Anna Vinšová, Lukáš Mansfeld, Ladislav Soukup, Mgr. Tereza Fajstová, Lenka Stulíková 

 

Program: 
1. Náhradní ubytování během rekonstrukce 

2. Informace z jednání Grémia KR 

3. Budoucnost kolejní rady během přestavby 

4. Úklid společných prostorů 

5. Další zasedání kolejní rady 

 

1. Náhradní ubytování během rekonstrukce 

Vzhledem k stále nezveřejněným výsledkům udělení grantu v měsíci dubnu se řešení nového ubytování posouvá do další 

fáze, jelikož se blíží termíny rezervací na následující akademický rok 2023/2024. Vedení kolejí doporučuje ke konci dubna si 

vyhledat a následně zařídit rezervaci pro další rok, a to z konkrétních zajištěných míst pro bydlení (pokud si student něco již 

nenašel sám). 

K výběru: 

- Koleje UK (Bolevecká kolej, kolej Heyrovkého) 

- Soukromé koleje v Plzni  

- Koleje ZČU 

- K dostání bude i kontakt na realitní kancelář zařizující pronájmy bytů pro studenty 

- Taktéž kontakty na nové bytové komplexy (firmy,..) 

 

2. Informace z jednání Grémia KR 

Během nedávno uskutečněného jednání bylo v hlavním řešení: 

- Změna cen za praní na kolejích  

- Změny pří ubytovávání absolventů na kolejích (podmínky rezervace, důležitým aspektem by měla být hlavně  

přednost nově nastupujím studentům) 

- Zvýšení cen kolejného (navýšení by se mělo pohybovat kolem 8-10% stávajícího) 

- Bývalý předseda kolejní rady koleje Heyrovského se nyní stal členem vedení KaMu UK (vedení Kolejí a Menz 

Univerzity Karlovy) 

- Pravidelnost zasedání kolejních rad na jednotlivých kolejích (na každé koleji by měla být minimálně 4 zasedání za 1 

akademický rok) 

 

3. Budoucnost kolejní rady během přestavby 

Pokud by došlo k udělení grantu koleji Šafránkův pavilon bude nutné formálně udržet fungování kolejní rady i nadále. 

Doporučily by se vyhlásit nové volby, aby volební období 1 kolejní rady (2 roky) pokrylo dobu přestavby pro důležitost 

komunikace zástupců studentů s vedením fakulty a vedením KaMu UK. 

Případné volby by byly vyhlášené během měsíce května. 

 

4. Úklid společných prostorů 

Vzhledem k neustálému nepořádku, který někteří studenti po sobě zanechávají na záchodech, ve sprchách, kuchyňkách a 

posilovně, se snažíme apelovat na dodržování většího pořádku, ať už slovně či na sociálních sítích koleje nebo 

prostřednictvím vyvěšených plakátů. 

 

5. Další zasedání kolejní rady 
Pokud dojde k udělení grantu naší koleji, bude uskutečněno minimálně jedno zasedání ještě v akademickém roce 2022/2023. 

Jestliže se tak nestane, pravděpodobně bude další zasedání naplánované na začátek akademického roku 2023/2024. 


